
اخبارخبر كوتاه
مدیرعامل تراکتور: 

به قوچان نژاد فقط پیشنهاد دادیم، مذاکره نکردیم

خلیل زاده در آستانه ترک پرسپولیس

محمد علیپور در گفت و گو با خبرنگار ورزشی 
فوتبال  تیم  شرایط  درباره  تسنیم،  خبرگزاری 
اظهار  برتر  لیگ  مسابقات  شروع  برای  تراکتور 
داشت: با اضافه شدن چند بازیکن مان که خارج از 
کشور هستند و جذب دو، سه بازیکن دیگر، تیم مان 
یا  دو  شدن  اضافه  با  می کنم  فکر  می شود.  کامل 
حداکثر سه بازیکن دیگر کارمان در نقل و انتقالات 
و  کرده  شروع  را  کارش  منصوریان  می شود.  تمام 
بازیکنان جدید هم اضافه خواهند شد. به طور کلی 
شرایط تیم خوب است و در مجموع مشکلی نداریم.
شروع  زمان  مورد  در  تراکتور  تیم  »کادرفنی 
لیگ برتر اعتراض هایی داشت«. مدیرعامل باشگاه 
و  لیگ  شروع  معمولا  گفت:  این باره  در  تراکتور 
دارد  را  خودش  خاص  استانداردهای  برنامه  اعلام 
برای  لیگ  سازمان  است.  زمان  این  از  بیشتر  که 
شروع لیگ با ما مشورتی انجام نداده است. از زمانی 
از ما گرفته نشده است.  که من آمدم هیچ نظری 
پیشنهادات خودمان را به صورت مکتوب برای آنها 
می فرستیم و اگر ترتیب اثر دادند که هیچ و اگر هم 

ندادند مشکلی وجود ندارد.
و  دژاگه  اشکان  زمان حضور  با  رابطه  در  وی 
کرد:  تصریح  تراکتور  تمرینات  در  مسعود شجاعی 
پیگیر این موضوع هستیم اما طبق قولی که دادند 
را  دقیق  تاریخ  اضافه شوند.  تیم  به  زودی  به  باید 
این  زودی  به  می کنم  فکر  ولی  بگویم،  نمی توانم 

اتفاق بیفتد.
علیپور در مورد مذاکره باشگاه تراکتور با رضا 
نبوده، فقط  به تسنیم گفت: مذاکره ای  قوچان نژاد 
بعید  اما  بود  شده  مطرح  ما  سمت  از  پیشنهادی 
بگیرد.  صورت  انتقال  این  شرایط  این  با  می دانم 
ما  از سمت  همانطور که گفتم فقط یک پیشنهاد 
بود اما هنوز به جمع بندی نرسیم. دلیل آن هم این 

است که قوچان نژاد شرایط خوبی در تیمش )زووله 
هلند( دارد و سخت است از تیمش جدا شود و بعد 

هم باید به بحث مالی آن هم فکر کنیم.
رفتن  بالا  درباره  تراکتور  باشگاه  مدیرعامل 
و  نقل  فصل  در  بازیکنان  قرارداد  رقم  عجیب 
انتقالات گفت: واقعاً اگر می دانستم وضعیت اینطور 
اتفاقی  چه  نمی دانم  نمی گذاشتم.  پیش  پا  است، 
در فوتبال افتاده و اصلا نمی خواهم در کار باشگاه 
انتقالات  و  نقل  بازار  اما  کنم،  دخالت  دیگر  های 
نفت  باشگاه  در  سال  چندین  است.  آشفته  بسیار 
نه  بودم، آن زمان هم حرف هایی زده می شد ولی 
به این شکل. بازیکنان کنونی پیشنهادهایی مطرح 
می کنند که آدم متحیر می شود. جالب است همین 

بازیکنان جذب هم می شوند.
چهار  سه،  زیر  بازیکنان  الان  داد:  ادامه  وی 
را  قیمت ها  وقتی  نمی کنند!  بحث  اصلا  میلیارد 

کنم  عذرخواهی  باشگاه  مالک  از  خواستم  دیدم 
ما  یا  است.  قیمت ها سخت  این  باور  اصلا  بروم.  و 
اشتباه می کنیم یا شرایط اینطور  شده است. تمام 
بازیکنان هم این بحث را می کنند که سال گذشته 
با قیمت دلار فلان رقم قرارداد بسته ایم، امسال هم 
با دلار باید این مقدار قرارداد ببندیم، ولی اگر همه 
کشور این فکر را کنند که نمی شود کار کرد. واقعاً 
هیچ حرفی نمی توانم بزنم. ما هم در این وضعیت 

تلاش مان را می کنیم.
مدیرعامل باشگاه تراکتور در واکنش به سوالی 
تراکتور  باشگاه  به  بازیکن  چند  اینکه  بر  مبنی 
پیشنهاد  فصل  هر  برای  میلیاردی   10 رقم های 
داده اند، تصریح کرد: بله، چنین رقم هایی پیشنهاد 
دادند ولی اسم شان را نمی برم. اگر دست من باشد، 
تا پ ترین بازیکنی که الان وجود دارد نباید بالای 3 

میلیارد قرارداد ببندد.

علیپور گفت: بازیکن بغل پا زدن بلد نیست اما 
زیر 2 میلیارد قرارداد نمی بندد. یک جوان 17، 18 
ساله را به من معرفی کردند، خودش یک میلیارد 
اگر  رضایت نامه!  پول  میلیون هم  می خواهد، 800 
وضعیت کشور خوب باشد، ما مشکلی نداریم، ولی 
الان که وضعیت اقتصاد خوب نیست،  شنیدن این 
مبالغ تحملش سخت است. فقط امسال را اینطور 
عمل کردم و اگر در تراکتور بمانم در سال های بعد 
همین  چند  هر  کرد.  خواهیم  بازیکن سازی  قطعاً 
امسال هم بازیکنانی با 70 یا 80 میلیون گرفته ام 
که ان شاءالله به تیم کمک خواهند کرد. اصلًا دلیلی 
مدیرعامل  دو  یکی،  با  بدهیم.  را  پول ها  این  ندارد 
با هم قرار بگذاریم و آن را  تا  هم صحبت کرده ام 

عملی کنیم.
وی درباره اهداف باشگاه تراکتور در لیگ برتر 
و لیگ قهرمانان آسیا در فصل بعد یادآور شد: در 
فوتبال یکسری مسائل خارج از اراده ما است و باید 
نتیجه در زمین رقم بخورد. به همین خاطر خیلی 
قول خاصی به هواداران نمی دهم، ولی تمام تلاشم 
را خواهم کرد تا در آسیا نماینده خوبی برای ایران 
باشیم.  جدول  بالای  تیم های  جزو  هم  لیگ  در  و 
یاد  به  همه  می کنم  فکر  و  است  رحم  بی  فوتبال 
قبل  سال  چند  نفت  و  تراکتور  بازی  در  که  دارند 
فوتبال  در  اصلا  خاطر  همین  به  افتاد،  اتفاقی  چه 
نمی شود گفت ما قهرمان می شویم یا نایب قهرمان.

نمی توانم  امسال  گفت:  تراکتور  مدیرعامل 
در  قطعاً  ولی  کنم،  اجرایی  را  خودم  سیاست های 
سال های آینده به سمتی خواهیم رفت که بتوانیم 
از جوانان باشگاه استفاده کنیم و هزینه ها را کاهش 
اگر چیزی  آینده  نظرم در دو، سه سال  به  دهیم. 
که می خواهم اتفاق بیفتد ما از بازار نقل و انتقالات 
فاصله خواهیم گرفت و خیال مان راحت خواهد شد.

مدافع گلزن تیم فوتبال پرسپولیس که با این تیم به فینال لیگ 
از  هایش  خواسته  تحقق  عدم  صورت  در  کرد  صعود  آسیا  قهرمانان 

جمع شاگردان یحیی گل محمدی جدا خواهد شد.
به گزارش فوتبالی، شجاع خلیل زاده مدافع میانی قرمزها که از 
ابتدای روزهای نقل و انتقالات با حضور در باشگاه پرسپولیس نسبت 
به مبلغ قراردادش شاکی بود و خواستار افزایش مبلغ قراردادش شده 
از  است،  نشده  عملیاتی  تا کنون  این موضوع  اینکه  به  توجه  با  بود، 
طریق وکیلش و قبل از سفر به ازبکستان همراه با تیم ملی، کارهای 
اداری مربوط به فسخ قراردادش با پرسپولیس را انجام داده است و 

گفته می شود تنها یک امضاء تا جدایی از پرسپولیس فاصله دارد.
شجاع پس از درخشش با پیراهن پرسپولیس در ادامه مسابقات 
باشگاه های  توجه  تیم مورد  این  برای  و گلزنی  آسیا  قهرمانان  لیگ 
مشتری  قطر  الریان  باشگاه  شود  می  گفته  است.  گرفته  قرار  قطری 
 8/1 پیشنهاد  پرسپولیس  مدافع  به  و  است  زاده  خلیل  قرص  پروپا 

میلیون دلاری داده است.
در  بود  راحت  خیالش  قطری  باشگاه  پیشنهاد  از  که  شجاع 
فرودگاه دوحه و قبل از پرواز به تهران با انتشار یک ویدئو از رسول 
پناه انتقاد کرد و شمشیر را از رو برای او بست. در این ویدئو شجاع 
اعلام کرد که چند بار به رسول پناه پیام داده است اما او پیام را دیده 
و پاسخی به درخواست شجاع نداده است. مدافع قرمزها با انتقاد از 
وضعیت مالی موجود در باشگاه اعلام کرد که مدیران پرسپولیس و در 
راس آن مهدی رسول پناه به تعهدات مالی خود نسبت به بازیکنان 

این تیم عمل نکرده اند.
شجاع خلیل زاده که محبوبیت خاصی بین هواداران پرسپولیس 
و  تیم  این  به  را  خود  تعصب  قبلا  هم  قرمزها  مدافع  البته  و  دارد 
این  از حضور  قبل  که  هایی  با صحبت  است  کرده  ثابت  هوادارانش 
تیم در تهران به همراه سیدجلال حسینی و کمال کامیابی نیا انجام 
دادند عملا کام طرفداران پرسپولیس را بعد از  حضور در فینال آسیا 

تلخ کرد.
هر چند کریم باقری در گفت و گو با برنامه ای که از طریق لایو 

بازگشت  از  بعد  بود  کرده  اعلام  اینستاگرام خودش پخش می شود 
شجاع از بازی های تیم ملی به همراه او به باشگاه پرسپولیس خواهد 
رفت و مشکلش را حل می کند اما گویا طاقت این مدافع سر آمده 
است و برای اینکه پیشنهاد 8/1 میلیون دلاری الریان از دست نرود 
باشگاه را با درخواست فسخ قراردادش مقابل هواداران قرار داده است .
گفته می شود شجاع خلیل زاده با استفاده از بند عدم دریافت 2 
ماه حق و حقوش از باشگاه پرسپولیس و بعد از اینکه به باشگاه نامه 
اقدام به این کار  بابت عدم تسویه حساب قرارداد فصل گذشته  زده 
کرده است و با توجه به اینکه بند فسخ در قراردادش دارد بعد از فسخ 

قرارداد مشکلی برای جدایی از پرسپولیس نخواهد داشت.
مهدی رسول پناه روز گذشته و بعد از خروج از ساختمان باشگاه 
پرسپولیس در گفت و گو با خبرنگار فوتبالی اعلام کرد رفتار شجاع 
باشگاه  برای  قراردادش  با مفاد  بازیکن  نباید یک  و  حرفه ای نیست 
خط و نشان بکشد. رسول پناه همچنین اضافه کرد این بازیکن است 
که باید تابع باشگاه و تصمیمات آن باشد، در حال حاضر با توجه به 

اینکه باشگاه به دلیل مطالبات برانکو در خطر محرومیت و کسر امتیاز 
قرار دارد، اولویت را بر اساس درخواست یحیی گل محمدی بر تسویه 
مطالبات برانکو گذاشته ایم و بعد از آن با فراغ بال بیشتری امورات 
باشگاه را بررسی و مدیریت خواهیم کرد. مساله شجاع خلیل زاده و 
با هیاهوی رسانه ای حل  افزایش رقم قراردادش  او برای  درخواست 
نمی شود و باید در هیات مدیره مطرح و برای آن مصوبه انجام شود.

شجاع خلیل زاده در حال حاضر قراردادی به ارزش 2 میلیارد 
این  شود  اضافه  هم  هایش  آپشن  اگر  که  دارد  پرسپولیس  با  تومان 
مبلغ به حدود 3 میلیارد تومان خواهد رسید. در حال حاضر مدافع 
قرمزها درخواست افزایش مبلغ قراردادش را دارد و باید دید باشگاه 
پرسپولیس با توجه به حاشیه های این روزهای مدافعش چه تصمیمی 
در این رابطه اتخاذ خواهد کرد. حال باید منتظر ماند و دید آیا مدافع 
پیشنهاد  خاطر  به  را  آسیا  فینال  در  حضور  قید  پرسپولیس  گلزن 
یا در کنار شاگردان یحیی گل  الریان قطر خواهد زد  50 میلیاردی 

محمدی برای قهرمانی در آسیا تلاش خواهد کرد.

مروری بر اخبار
رضا صالحی

جهان  و  ایران  ورزش های  اخبار  حجم 
بسیار زیاد است و دنبال کردن آن ها عملا برای 
خواهد  وقتگیر  نیز  اخبار  این  به  علاقه مندان 
با گلچین کردن اخبار سایر  تا  بود. می کوشیم 
ورزش ها، به شما این فرصت را بدهیم تا در وقت 

خود صرفه جویی کنید.
سه کرونایی جدید در تیم والیبال سایپا

بازیکنان  و  مدیریتی  فنی،  کادر  اعضای 
کرونا  تست  بار  نهمین  برای  سایپا  والیبال  تیم 
به روش PCR انجام دادند و سه نتیجه مثبت 
روابط  اعلام  طبق  شد.  اعلام  آزمایش  این  در 
نفر  دو  مبتلا شده که  افراد  باشگاه  این  عمومی 
از کادر پشتیبانی و یک بازیکن هستند با نظارت 
قرار  خانگی  قرنطینهه  در  باشگاه  پزشکی  کادر 
گرفتند و با توجه به پروتکل های بهداشتی، پس 
از سپری کردن دوران قرنطینه، آزمایش مجدد از 
آن ها به عمل خواهد آمد. در هفته های اخیر نه 
تنها در ترکیب سایپا، بلکه در ترکیب اکثر تیم 
های لیگ برتری والیبال تست های مثبت زیادی 
مجبور شد  فدراسیون  که  جایی  تا  رویت شده؛ 
مسابقات را تا دو هفته تعطیل کند. باید دید با 
شروع دوباره مسابقات، فدراسیون چه تصمیمی 
لیگ  در  کرونا  با شیوع گسترده  رویارویی  برای 

برتر خواهد گرفت.

درخشش ادامه دار لژیونر ایرانی در بلژیک
گذشته  هفته  که  ماسیک  گرین یارد  تیم 
لیگ  رقابت های  بعدی  مرحله  به  صعود  از 
دیدار  در  یکشنبه شب  ماند،  باز  اروپا  قهرمانان 
با »لیندمانز« در چارچوب لیگ بلژیک با نتیجه 
سه بر صفر به برتری رسید. ماسیک در این بازی 
با نتایج 28 بر 2۶، 25 بر 22 و 25 بر 21 برایر 
در  اسفندیار  امیرحسین  شد.  پیروز  میهمانش 
این بازی موفق شد با کسب 1۹ پوئن، به عنوان 
امتیازآورترین بازیکن لقب بگیرد. ضمن این که 
جایزه ارزشمندترین بازیکن میدان هم از سوی 
اهدا  وی  به  دووگل«  »یوهان  حریف  تیم  مربی 
با  ماسیک  مصاف  در  قبل  هفته  اسفندیار  شد. 
آخل هم به عنوان برترین بازیکن میدان برگزیده 
شده بود.جواد کریمی پاسور ملی پوش ایرانی نیز 
در این دیدار با عملکرد خوب خود نقش مهمی 
در برتری تیم ماسیک داشت.در جدول رده بندی، 
تیم ماسیک با شش امتیاز پس از »روسلار« در 

جایگاه دوم لیگ والیبال بلژیک قرار دارد.

فیروزجا در رده هفدهم جهان شطرنج
بعد از ماه ها برگزاری تورنمنت های آنلاین ، 
رقابت های رودرو و فکری شطرنج در نروژ با حضور 
شش استاد بزرگ از جمله مگنوس کارلسن و فابیانو 
کاروانا آمریکائی که رده اول و دوم جهانی هستند به 
همراه آرونیان رده ششمی این رده بندی و علیرضا 
اول رده بندی جوانان جهان و دودا  نفر  فیروزجا 
لهستانی که در حال حاضر رده هجدهم این جدول 
است و آرین طاری شطرنجباز ایرانی الاصل نروژی 
آغاز شده است ، شب گذشته و در اواسط تورنمنت 
با  صدرنشینی فیروزجا همراه بود. علیرضا فیروزجا 
نابغه 17ساله ایرانی که تورنمنت با درجه ریتینگ 
2728آغاز کرده بود با نتایج درخشانی که کسب 
کرده در حاضر در لایو ریتینگ فدراسیون جهانی 
شطرنج به درجه 2744رسیده و کمتر از ۹درجه با 
ویسوآناتان آناند قهرمان سابق و پرآوزه جهان از هند 
فاصله دارد.شاید اگر ویروس کرونا جهان ورزش و 
با  ، فیروزجا  قرار نمی داد  تاثیر  را تحت  شطرنج 
شرکت درتورنمنت های مختلف رتبه خود را در 
این رده بندی تک رقمی کرده بود و سایه به سایه 
بزرگان این رشته حرکت می کرد.حضور فیروزجا 
با این سن و سال در کنار سوپر استاد بزرگ های 
این رشته و فاصله سنی او با بزرگان حال حاضر 
شطرنج، امیدها را برای رسیدن او به قهرمانی جهان 
بیشتر از گذشته کرده است تا  بزرگان این رشته از 
جمله کارپف افسانه ای و یا یودیت پولگار از او به 
عنوان تنها رقیب مگنوس کارلسن قهرمان 10سال 

گذشته جهان نام ببرند.

شانس ضعیف ایران برای کسب کرسی 
IOC در

در شرایطی که بلافاصله بعد از پایان المپیک 
انتخابات کمیته  توکیو در سال 2021 قرار است 
امیری  صالحی  شود،  برگزار  المپیک  المللی  بین 
در نشست خبری امروز خود توضیح داد که ایران 
چقدر شانس برای کسب کرسی در این انتخابات 
دارد.  رییس کمیته ملی المپیک در این باره گفت: 
ما زمانی می توانیم مدعی کرسی باشیم که ظرفیت 
های لازم را در داخل و بیرون ایجاد کنیم. سطح 
اول این است که مجموعه ایران اراده برای کسب 
کرسی داشته باشند. سطح دوم هم این است که 
نهادهای داخلی از جمله وزارت امور خارجه بتوانند 
به صورت گسترده از ما حمایت کنند. سطح سوم 
هم به ارتباط ما با کمیته بین المللی المپیک و 
کشورهای دیگر بستگی دارد.  وی افزود: با مسائلی 
که اخیرا برای کشور ما به وجود آمده، کمی شرایط 
غیرممکن  اما  شده،  سخت  کرسی  کسب  برای 
نیست. ما تلاش خود را می کنیم، اما شاید با توجه 

با شرایط فعلی شانس زیادی نداشته باشیم.

برگزاری المپیک توکیو بدون واکسن 
هم قطعی است

با اینکه شیوع ویروس کرونا برگزاری المپیک 
توکیو را یک سال به تعویق انداخت، اما همچنان 
شایعات زیادی پیرامون لغو این رویداد وجود دارد.با 
این حال صالحی امیری، رییس کمیته ملی المپیک 
در نشست خبری امروز خود اعلام کرد که توماس 
باخ، رییس IOC در نشست اخیر خود برگزاری 
المپیک توکیو در تابستان 2021 را قطعی دانسته 
است.  صالحی امیری در این باره گفت: توماس باخ 
برگزاری المپیک را قطعی اعلام کرده و این رویداد 
برگزار خواهد شد. دو شیوه پیش بینی شده است. 
اول اینکه برگزاری المپیک با وجود واکسن باشد که 
در این مورد مشکل و مانعی وجود ندارد. در روش 
دوم هم المپیک بدون کشف واکسن انجام می شود. 
البته پیش بینی خود من این است که تا پایان سال 

2020 واکسن کشف می شود.

واسعی: قراردادم نصف قرارداد 
بازیکنان جدید استقلال است

تکنیکی  هافبک  واسعی  سعید  دوشنبه  روز 
تیم پیکان رسماً به تیم تراکتور ملحق شد، این در 
حالی بود که صحبت های زیادی در خصوص حضور 
این بازیکن در تیم استقلال مطرح شده بود. واسعی 
در این باره به خبرنگار ما گفت: در پایان مسابقات 
باشگاه استقلال و البته چند باشگاه دیگر با ارسال 
نامه ای به باشگاه پیکان خواهان جذب من شدند. 
مدیریت وقت باشگاه برای صدور رضایت نامه من 
مبلغ دو میلیارد تومان شرط گذاشت. دو باشگاه 
خارج از استان تهران حاضر شدند دو برابر همین 
پرداخت  پول رضایت نامه من  عنوان   به  را  مبلغ 
کنند اما چون خودم دوست داشتم به تیم استقلال 

بپیوندم، قبول نکردم.
او ادامه داد: در ادامه شرایط به نحوی پیش 
من  ندارد  تمایل  باشگاه  کردم  احساس  که  رفت 
با  از مشورت  بنابراین پس  بروم  استقلال  تیم  به 
وکیلم و با استناد به بند فسخ قرارداد در آیین نامه 
فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( و حتی آیین نامه 
داخلی که به فدراسیون فوتبال کشورمان تعلق دارد 
نامه رسمی به باشگاه پیکان زده و خواهان تسویه 
حساب و دریافت مطالبات عقب افتاده ام بابت دو 
فصل گذشته شدم. واسعی درباره جدایی از پیکان 
افزود: طبق قانون باید 10 روز صبر می کردم ولی 
من 15 روز صبر کردم و باشگاه پولم را نداد. بعد 
به صورت کاملًا قانونی قرار دادم را یک طرفه فسخ 
کردم و مسئولان باشگاه استقلال را در جریان قرار 
دادم و بیش از 10 روز منتظر اقدام مدیران باشگاه 
استقلال ماندم. البته صلاحدید آقایان این بود که 
با من قرارداد نبندند. من بازیکن روی زمین مانده 
نبودم و پنج پیشنهاد کاملًا رسمی با ارقام مناسب 
و وسوسه انگیز داشتم و جا دارد از حسن نیت و 
پیگیری های مسئولان و مربیان این باشگاه ها تشکر 
کنم در نهایت تصمیم گرفتم در یک تیم بزرگ 
مثل تراکتور به فوتبالم ادامه بدهم. او درخصوص 
ادعای باشگاه پیکان هم گفت: باید این را بگویم 
که مسئولان باشگاه پیکان مبلغی از طلب بازیکنان 
فصل گذشته را واریز کردند که فکر می کنم جریمه 
فقط شامل حال من شده و پولی به حسابم واریز 
نشد. ادعای این را دارند که بازیکن پیکان هستم 
من  حساب  به  پولی  و  گرفتند  پول  تیم  کل  اما 
واریز نشد! مطمئن باشید من کارها قانونی را انجام 
می دهم تا شکایتم را در این راه ثبت کنم.سعید 
واسعی همچنین درباره اظهارنظر مهدی عبدیان، 
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال که اعلام کرد او 
به دلیل رقم پیشنهاد تراکتور این تیم را به استقلال 
استقلالی  عزیزان  از  یکسری  گفت:  داده  ترجیح 
مصاحبه کردند که من برای پول بیشتر استقلال 
را رها کرده و به تراکتور ملحق شدم که باید بگویم 
بازیکنان جدید  با قراردادی نصف مبلغی که  من 
استقلال ثبت کرده اند، تیم جدیدم را انتخاب کردم. 
این را توضیح دادم تا هواداران فهیم استقلال بدانند 
و به هیچ عنوان چیزی که گفته شده صحیح نیست. 
من واقعا به دلیل شرایط مالی استقلال را رها نکردم 
و من صبر کردم و الان خوشحالم که در تیم بزرگ 
درباره  پیکان  سابق  دارم.هافبک  حضور  تراکتور 
انتخاب تیم تراکتور اضافه کرد: تراکتور یک مجموعه 
بزرگ با هوادارانی پرشور است که به بازیکن قوت 
قلب و انگیزه می بخشند و افتخار می کنم به این 
تیم محبوب پیوسته ام. این تیم بازیکنان بزرگی دارد 
که کاپیتان های تیم ملی محسوب می شوند، آقای 
منصوریان هم که نیاز به تعریف و تمجید ندارند و 
اثبات شده اند. امیدوارم روزهای خوبی را در شهر 
بتوانم  بزرگ و زیبای تبریز سپری کنم و مجدداً 
پیراهن با افتخار تیم ملی ایران را بر تن کنم. مسلماً 
از حالا به عنوان بازیکن تیم تراکتور تمام تمرکزم 
به تیم جدیدم است و صحبت کردن درباره اتفاقاتی 

که پشت سر گذاشته ام چیزی را تغییر نمی دهد.
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